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Újévi köszöntő
Kedves  Füzesabonyi Polgárok !

Nehéz év áll mögöttünk, és még nehezebb előttünk. A 2006-
os  évben  még  dübörgött  a  gazdaság.  Aztán  az  országos  és
önkormányzati  választásokat  követően,  a  Gyurcsány  beszéd
okozta  őszi-téli  társadalmi  felzúdulást  és  válságot  az  Advent
ünnepváró  napjai,  majd  a  Karácsony  meleg,  szerető  családi
körben eltöltött ünnepe zárta le. A Karácsony békességet hozott
a  szívekbe,  a  fenyőfa  fényei  eszünkbe  juttatták  a  család,  a
szeretet, a megértés fontosságát.

Ugrott egy parányit az óra és átsuhantunk a 2007. évbe. Ma
már  mindannyian  látjuk  azt  is,  hogy  mi  a  hazugság  ára.
Évbúcsúztatáskor  azt  szokás  ígérni,  hogy  holnaptól  minden
megváltozik.  Aztán  az  ígéret  ígéret  marad.  Mi  megfogadtuk,
hogy  a  Város  érdekébn,  a  változás,  a  fejlődés  érdekében
megnyerjük  a  választást.  Azért,  hogy  hosszas  egyhelyben
toporgás után Füzesabony is elindulhasson a fejlődés útján. És
sikerült. És ez azért volt lehetséges, mert mi tudtuk, mit akarunk,
volt bennünk erő, önfegyelem, áldozatkészség, hogy egy közös
cél érdekében összefogjunk.  

Most egy fiatal, lendületes, újat akaró, határozott elképzelé-
sekkel rendelkező Testület Polgármestereként köszöntöm Önö-
ket.  A  nehéz  külső  körülmények,  a  súlyos  örökség,  a  város
megnövekedett adóssága és az Önkormányzatot is a lakossággal
együtt súlytó kormányzati megszorítások ellenére, a jövőbe ve-
tett töretlen hittel.   

Hiszem,  hogy a  Testület,  a  Város,  valamennyi  polgárával
együtt, nyertese lesz a 2007-es évnek. Hiszem hogy sikerül új
munkahelyeket  teremtenünk,  felpezsdíthetjük  a  közéletet,
felújíthatjuk  elhanyagolt  középületeinket,  új  arculatot  tudunk
adni a Füzesabonynak. Mindezt pedig a rövidesen újra megnyíló
pályázati  források  felhasználásával  tesszük.  Okos,  takarékos
gazdálkodással olyan várost építünk, ahol jó élni.

Őszinte  szívvel  kívánom,  hogy a  valamennyi  füzesabonyi
polgár a 2007-es évben boldog és sikeres legyen, gyarapodjon
anyagiakban, tudásban, élményekben.  Mert egy várost sikeres
polgárai tesznek naggyá!

A Város  minden  polgárának  Békés,  Boldog  Új  Esztendőt
kívánok  a magam és a Város Képviselőtestülete nevében  !

„Bort, búzát, békességet, sötétségben fényességet!
Új esztendő újat hozzon, régi jótól meg ne fosszon.

Ki barát volt, az maradjon,-
ki elindult, az haladjon.”

                                                       Laminé Antal Éva 
                                                                Polgármester  

Szerkesztői Köszöntő !
Az Önkormányzat legutóbbi ülésén úgy döntött, hogy meg-

újítja a Füzesabonyi Híradót. Ön, kedves Olvasó, most a tartal-
mában megújult  2007 évi első számot tartja  a kezében. 

Szeretnénk, ha az újság nem közlöny, hanem valódi, a pol-
gárokat érdeklő és érintő kérdésekkel foglalkozó, igazi újság
lenne. 

Állandó rovatokat indítunk, szeretnénk megismertetni az Ol-
vasót a város intézményeiben folyó munkával, a Képviselőtes-
tület döntéseinek hátterével, aktualitásokkal. Szeretnénk tudó-

sítani  egyházi  rendezvényekről,  civil  kezdeményezésekről.
Mindenről, ami Várost foglalkoztatja.  

Szeretnénk,  ha a  megújult  Füzesabonyi Hírmondó kedvelt
olvasmánya lenne mindenkinek, aki szeretne többet tudni a vá-
rost foglalkoztató kérdésekről. Ha kérdéseik, javaslataik van-
nak, vagy ha szeretnék hogy írásuk megjelenjen az újságban,
kérem,  hogy  az  alábbi  címre  juttassák  el:
postmaster@fuzesabony.axelero.net.,  vagy keressenek szemé-
lyesen .

                         Kotán György
A Szerkesztőbizottság elnöke
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Újévi beszélgetés Laminé
Antal Éva polgármester

asszonnyal
• Boldog Új Évet Polgármester asszony! A politikában szo-

kás az újonnan megválasztott döntéshozóknak 100 nap tü-
relmi időt adni. Ez letelt. Hogyan látja, Ön és az új Testület
milyen örökséget vett át?Boldog 

Valóban,  most  már jól  látszik az,  hogy igen nehéz örökséget
vettünk  át.  A város  úszik  az  adósságban,  és  gyakorlatilag  az
előző  önkormányzat  szinte  minden  vagyontárgyat  eladott  és
felélt,  ami  eladható  volt.  Az  így  kialakult  hiány  már  nem
finanszírozható,  a  város  a  csőd  felé  rohan. Határozott
intézkedésekre  van  szükség.  Nagyon  fontos  és  hangsúlyos
feladat a hiány felszámolása, hiszen a jelenlegi hitelállomány és
a csökkenő állami finanszírozás mellett a folyamatos működés
sem biztosított, a jelenlegi testület pedig arra vállalkozott, hogy
elindítja  a  várost  a  fejlődés  útján.  A  vállalásainkat,  pedig
teljesítjük.

A  város  eladósodásához  társult  egy  elavult,  nehézkesen  és
gazdaságtalanul  működő  intézményi  struktúra,  amely  a  XXI.
század  Uniós  kihívásainak  már  képtelen  volt  eleget  tenni.
Túlburjánzott a bürokrácia, sok volt a párhuzamosság, aminek
következtében  nehézkessé  vált  az  ügyintézés.  A  lakosság
köréből  nagyon sokan  panaszkodtak  erre.  Az új,  hatékony és
költségtakarékos  hivatali  struktúra  kialakítása  az  év  elejére
megtörtént.

 Igen  jelentős  jobboldali  győzelem  született  a  2006-os
választáson.  A  képviselők  rendkívül  magas  szavazati
aránnyal  jutottak  be  az  új  testületbe,  így  igen magas  a
legitimitása  a  Testületnek.  Ön  is  igen  jelentős
szavazattöbbséggel  győzött.  Kihívásnak  érzi  a  feladatot,
vagy  nyomasztó  a  Város  ilyen  nagy  mértékű  bizalma
Önben és a Testületben?

Egy érdekes tendencia alakult ki a helyhatósági választások so-
rán Füzesabonyban. Úgy tűnik, minél inkább érzik a polgárok,
hogy mi a tétje a választásnak, és hogy mennyire fontos a vég-
eredmény szempontjából az egyes ember szavazata, annál töb-
ben érzik fontosnak, hogy elmenjenek szavazni. Soha ilyen so-
kan nem járultak az urnákhoz, mint 2006-ban. Néhány összeha-
sonlító adat a választásokon való résztvevők számának alakulá-
sáról:
1998-ban 2382 fő adta le szavazatát, ez a választásra jogosultak
37,39%-a
2002-ben 2822 fő adta le szavazatát, ez a választásra jogosultak
44,10%-a
2006-ban 3146 fő adta le szavazatát, ez a választásra jogosultak
49,20%-a.
Ez az igen magas részvételi arány valóban erős lakossági támo-
gatást jelent, mind a polgármesternek, mind a képviselő-testület-
nek.
Ha a polgármester-jelöltek támogatottságát nézzük, szintén azt
kell látni, hogy jelentős támogatásbeli  különbség volt a két je-
lölt között.

Rám, a Polgári Szövetség jelöltjére 1764 fő adta le a szavazatát,
ez a választáson résztvevő polgárok 57,05%-a, míg vetélytársam
1328 szavazatot kapott, ami a választók 42,95%-át jelenti.
A számokból jól látható, hogy jelentős a szavazatkülönbség. Ta-
lán érdemes megemlíteni,  hogy ha a parlamenti választásokon
ilyen eredmény születik, akkor nem kell második fordulót tarta-

ni, az ilyen eredményt elért jelölt első fordulóban bekerül a par-
lamentbe.
Nézzük meg mindezt a képviselőtestület viszonylatában is! Soha
ilyen sok szavazat nem kellett  ahhoz, hogy képviselő lehessen
valakiből! Nézzük a számokat:
1998-ban  legalább  794 szavazat  kellet  ahhoz,  hogy valakiből
képviselő lehessen.
2002-ben 746 szavazattal lehetett a képviselő-testületbe kerülni.
2006-ban legalább 1087 szavazat kellett a képviselővé váláshoz.
Átléptük a bűvös ezres számot és sok eddigi képviselő munkájá-
ra mondott nemet a Város !
Azt  gondolom képviselő  társaim  számára  nagyon  szép  siker,
hogy ilyen erős támogatottságot tudhatnak magukénak. Másrész
a választási eredmény jelzi a lakosság véleményét az elmúlt cik-
lusokról és a változás iránti igényt.
Természetesen minden éremnek két oldala van. Ami az egyiknek
siker, az kudarc a másiknak, és bizony a kudarcot nem mindenki
tudja lelkileg feldolgozni. 

 A „Gyurcsány csomag „néven elhíresült kormányprogram
nyomán  a  lakoság  terhei  jelentősen  nőnek.  Az  önkor-
mányzat 2007 évi költségvetését hogyan érintik a megszo-
rítások ?

A város költségvetésében kialakult csődközeli helyzetet súlyos-
bítja a Gyurcsány-csomag hatása. Ahogyan a családokat is sújt-
ják a Kormány intézkedései, úgy az önkormányzatokat is: Füzes-
abony Város Önkormányzata mintegy 120 millió Ft-tal kevesebb
központi forrásra számíthat, mint 2006-ban.
Ez azt jelenti, hogy az egyes kötelezően ellátandó feladatokra a
kormány kevesebb pénzt ad, mint korábban. A kormány nem tit-
kolt célja volt a köztisztviselői létszám csökkentése. Ezt a dön-
tést sajnos nekünk is meg kellett hozni. Fájdalmas döntés volt. A
kérdés azonban úgy vetődött föl, hogy a 12 személy bérét fizet-
jük, vagy fűtjük az óvodát? Az elbocsátott dolgozók járandósá-
gait  természetesen  az  önkormányzatnak  kell  megelőlegezni,
azonban a kormány visszafizeti, azzal a feltétellel, hogy a meg-
üresedő álláshelyek öt évig nem tölthetők be. Ezt vállaltuk.
Az sem titok, hogy a pedagógus óraszámemelés is létszámcsök-
kenéshez fog vezetni. Ennek minden részletét azonban még nem
ismerjük, hiszen az Oktatási törvény módosítása most van folya-
matban.

 Mik a 2007 évi tervek, mik a költségvetés elsődleges
céljai?

Első és legfontosabb feladatunk a munkahelyteremtés. Örömmel
mondhatom, hogy sikeres tárgyalásokat folytattam az elmúlt hó-
napokban a multinacionális amerikai Modine céggel, valamint a
Gazdasági és Közlekedési Minisztériummal, amelynek eredmé-
nyeképpen 400 főt foglalkoztató gyár települ Füzesabonyba. Ko-
moly siker ez, mégis úgy vélem, szükség van további munka-
helyteremtésre is.
Nekünk olyan költségvetést kell összeállítanunk, ami a lehetsé-
ges legalacsonyabb szinten tartja a hitelállományt, ami biztosítja
intézményeink (óvodák, iskolák, középiskola, idősek klubja stb.)
zökkenőmentes működését, és ami lehetőséget nyújt a fejleszté-
sekre is. Nagyon fontos feladatunk az intézmények felújítása, hi-
szen az elmúlt években erre egy fillért sem költöttek. Emiatt saj-
nos minden intézményünk olyan állapotban van, hogy az állag-
megóvás már nem tűr további halasztást. Nem szeretném, hogy
úgy járjunk az intézményekkel is, mint a Mozi épületével: az el-
mulasztott fejújítások miatt már több mint egy éve életveszélyes
állapotban van.

Fontos feladatunk a város esztétikai rendezése, a csapadékelve-
zetési,  parkolási  problémák folyamatos  megoldása,  az ifjúsági
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park rendeltetésszerű kialakítása, irányító táblák elhelyezése.
Mindenre  természetesen  az  Önkormányzatnak  nincsen  pénze.
Hogy mégis meg tudjuk valósítani az elképzeléseket, ahhoz a rö-
videsen megnyíló Uniós források pályázati úton történő elnyeré-
sére van szükség. Minden pályázathoz 10-30% önrészt kell hoz-
zátenni. Ez bizony nem kevés pénz! De ha ezt nem tudjuk kigaz-
dálkodni,  nem tudjuk megszerezni  az uniós  pénzeket,  és  nem
tudjuk elindítani a várost a fejlődés útján.

• A  karácsonyi  ünnepségeken  szinte  mindig  találkoztunk
Önnel és a Testület tagjaival. Karácsonykor városi fenyőfát
állítottak, ünnepelt a közösség. Vannak hagyományteremtő
céljaik ?

Szükség van arra,  hogy az emberek közösen ünnepeljenek, le-

gyenek közösségeik és hagyományaik. Korunk elidegenedett tár-
sadalmában különösen nagy szükség van arra, hogy visszatalál-
junk az örök emberi értékekhez, s hogy elmondhassuk gondola-
tainkat, s meghallgassuk másokét. A hagyomány, a kultúra éle-
tünk része, vissza kell kerülnie az őt megillető helyre.

A Karácsonyon kívül  is  természetesen  számos  olyan alkalom
van, amelynek méltó, közös megünneplése szintén hagyomány-
teremtő céllal fog megtörténni a jövőben.

 Van e valamilyen személyes kívánsága 2007-re ?

Igen. Az hogy a Város érdekében valamennyi társadalmi csoport
fogjon össze! 

Köszönöm a beszélgetést !

Önkormányzati hírek
A 2006. október 1-jén megválasztott új képviselő-testület ok-
tóber 11-én ünnepélyes keretek között  tartotta meg alakuló
ülését. Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testületé-
nek az azóta eltelt időszakában hozott  legfontosabb rendele-
teit, határozatait ismertetjük meg a tisztelt füzesabonyi lako-
sokkal. 

I. 2006. október 30-i ülésen hozott legfontosabb döntések:

1,  2006.  október  30-i  hatállyal  megszüntette  a  Remenyik
Zsigmond Gimnázium által üzemeltetendő térségi- és vá-
rosi tanuszoda építési beruházásával kapcsolatos projekt-
munkákat. A beruházással kapcsolatos valamennyi szerző-
dést  a  szerződésekben illetve a  vonatkozó jogszabályok-
ban szabályozottak alapján felbontotta.

2, A képviselő testület a polgármester tevékenységéhez közvet-
lenül  kapcsolódó  feladatok  ellátására  három fő  tanácsadói
munkakört hozott létre, 2007. február 28-ig terjedő időszakra.

II. 2006. november 22-i ülésen hozott legfontosabb dönté-
sek:

1, Sor került a Szervezet- és Működési Szabályzat egységes
szerkezetbe foglalására.

2, A Képviselő-testület határozott a Városüzemeltetésnek és
a Könyvelő Irodának a Polgármesteri Hivatal műszaki iro-
dájába, illetve a gazdálkodási irodájába való beintegrálá-
sára.

3. A hivatal szervezeti felépítése a következőképpen alakult.
I. Jogi és Szervezési Iroda
II: Humán iroda, melynek tagozódása:

a, Közművelődési és Oktatási Csoport
b, Szociális Csoport

III. Ügyfélszolgálati és Igazgatási Iroda, melynek tagozó-
dása:

a, Igazgatási Csoport
b, Okmányirodai Csoport
c, Ügyfélszolgálati Munkatárs

IV, Gazdálkodási Iroda, melynek tagozódása:
a, Költségvetési Csoport
b, Könyvelési Csoport
c, Adócsoport
d, Ellátási Csoport

V. Műszaki Iroda, melynek tagozódása

a, Építéshatósági Csoport
b, Városüzemeltetési Csoport

VI. Gyámhivatal
Gyámhivatalon belül működnek a hivatásos gondnokok

4. Az ügyfélfogadási rendek változásai a következők:

A, Füzesabony Város Polgármesteri Hivatal
     ÜGYFÉLFOGADÁSI RENDJE

Hétfő 8.00-16.00
Kedd 13.00-16.00
Szerda 8.00-16.00
Csütörtök 13.00-16.00
Péntek 8.00-12.00

B, ÜGYFÉLSZOLGÁLAT 
     ÜGYFÉLFOGADÁSI RENDJE

Hétfő 8.00-18.00
Kedd 8.00-16.00
Szerda 8.00-18.00
Csütörtök 8.00-18.00
Péntek 8.00-13.00

C, OKMÁNYIRODA 
     ÜGYFÉLFOGADÁSI RENDJE

Hétfő 7.30-18.00
Kedd szünnap
Szerda 7.30-16.00
Csütörtök 12.30-18.00
Péntek csak telefonos előjegyzésre

Ebédidő. 12.00-12.30

5. A felsőfokú tanulmányok költségeinek enyhítése céljából a
2006/2007-es tanév első félévében 10 pályázó részesült tá-
mogatásban:
Balogh Zoltán, Bárdos Zoltán, Bukta Ágnes, Csapó Gabri-
ella,  Ferencz Gréta,  Kósa Brigitta,  Molnár Péter,  Molnár
Szilvia, Pap Zsófia, és Tóth Tímea.

6. A Képviselő-testület megtárgyalta a közterületi szemétel-
helyezéssel  kapcsolatos  anomáliákat,  a  problémákat  és
Laminé Antal Éva polgármestert hatalmazta fel a kialakult
helyzet rendezése érdekében szükséges intézkedések meg-
tételére.
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III. 2006. december 13-i ülésen hozott legfontosabb dön-
tések:

1, Rendelet a közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért és a
közüzemi csatornamű használatáért fizetendő díjakról:
Az ivóvíz szolgáltatási díja: 230 Ft/m3+ÁFA
A csatorna szolgáltatási díja: 186 Ft/m3+ÁFA 

2, A Képviselő-testület elfogadta az önkormányzat 2007. évi
költségvetési koncepcióját és a város Gazdasági Program-
jának főbb célkitűzéseit a 2006-2010-es időszakban.

3,  A Városüzemeltetés 2007.  01.01-i hatállyal,  a  Könyvelő
Iroda 2007. 01.10-i hatállyal szűnt meg és a gazdálkodási
feladatok beintegrálódtak a Polgármesteri Hivatalba.

4, Füzesabony Város Polgármesteri Hivatalának belső szer-
vezeti  rendjének  módosulása  következtében  történő  fel-
adat-átszervezés miatt  megszűnő  álláshelyek részletezése
azonosítható munkakör szerint is megtörtént.

5, A Városi Könyvtár és Közösségi Ház terembérleti díjai a
következők: 
Nagyterem:25 eFt
Kisterem: 10 eFt, ha rendszeresen veszik igénybe 5 eFt
Mozi nagyterem: 17 eFt, mozi előtér 12 eFt
7-es iroda: 4 e Ft
Lakodalom szombat: 80 eFt, péntek-szombat: 110 eFt

6. A Képviselő-testület nem módosította a magánszemélyek
kommunális  adójáról  és  a  helyi  iparűzési  adóról  szóló,
többször  módosított  32/2003.  (XII.11.)  ill.  33/2003
(XII.11.) rendeletét
-Magánszemélyek  kommunális  adója:  lakás  100  m2-ig
3.750 Ft

lakás 100 m2 felett 6000 Ft
500 m2-nél nagyobb telek után 6000 Ft

-Az iparűzési adó mértéke: az adóalap 2 %-a
7, Füzesabony városban az állandó lakcímmel rendelkező 70

éven felüliek (775 személy) 1000 Ft-os étkezési utalvány-
ban részesültek a karácsonyi ünnepek alkalmából.

8, A Füzesabonyi Hírmondó önkormányzati tájékoztató tar-
talmi és formai megújításának érdekében szerkesztőbizott-
ságot hozott létre 2007. január 1-től. 
A szerkesztőbizottság elnöke: Kotán György
Rovatvezetők:  Kotán  György,  Kádas  Imre,  Dr.  Bartos
Lászlóné, Gál Tibor, Tóth István plébános, Dr. Koháry Pé-
ter, Sípos Attila, Perge Lászlóné, Atkári Lajos, Tóthné Ve-
res Noémi
Felelős kiadó: Laminé Antal Éva polgármester
A Füzesabonyi Híradó novemberi számában a lakosság kö-
rében felhívás került közzétételre: „Írjuk együtt az újságot”
címmel. Várjuk a füzesabonyiak ötleteit, írásait.
Az új Képviselő-testület eddigi munkájának teljes bemuta-
tása az újság hasábjain nem lehetséges,  ezért  az SZMSZ
54. §. d, pontja módosult az alábbiak szerint:
54.§ d., „A már kihirdetett rendelet a Városi Könyvtár és
Közösségi  Ház  részére  megküldésre  kerül  egy  példány-
ban.”
és a paragrafus kiegészül az e, ponttal
„A Képviselő-testület által elfogadott rendeletek és határo-
zatok Füzesabony Város  honlapján  is elhelyezésre kerül-
nek.”
A szerkesztőbizottság kéri a tisztelt lakosságot, hogy a to-
vábbi információkról tájékozódjanak az említett helyeken,
valamint a Városi Televízió közleményeiben.
Tisztelt Gépjármű Tulajdonosok!
Tájékoztatni  szeretnénk  Önöket  a  2007.  évi  gépjármű

adóztatást érintő változásról.
Az adó mértéke:
Személygépkocsik és motorkerékpárok esetén a mai egysé-
ges  -1200  Ft/100  kg-os  –adómértéket  a  gépjármű  kora
(gyártási éve) szerint differenciált adómérték váltja fel.
Az adó mértéke a teljesítmény szerinti adóalap után a gép-
jármű gyártási évében és az azt követő 3 naptári évben 300
Ft/kilowatt, 
-gyártási évet követő 4-7. naptári évben 260 Ft/kilowatt,
-gyártási évet követő 8-11. naptári évben 200 Ft/kilowatt,
-gyártási évet követő 12-15. naptári évben 160 Ft/kilowatt,
-gyártási  évet  követő 16.  naptári  évben és  az  azt  követő
naptári években 120 Ft/kilowatt,
A  nyergesvontató,  lakópótkocsi  és  tehergépjárművek vo-
natkozásában az adó mértéke továbbra is 1200 Ft lesz min-
den megkezdett 100 kg után.
A személygépkocsik, illetve a motorkerékpárok után meg-
szűnik a mai 20%-os, 30%-os vagy 50%-os kedvezmény.
Az adómentességet érintő változások: 2007. évtől csak a
súlyos  mozgáskorlátozott  személy  tulajdonában  lévő
személygépkocsi  után jár a mentesség! Kiskorú eseté-
ben a szülő a jogosult! A forgalmi engedély sem üzemben
tartót, sem másik tulajdonost nem tartalmazhat. (Pl:  Ha a
forgalmi a férj nevén van és a feleség a mozgáskorlátozott,
nem jár a mentesség!)
Havi rendszerességgel képviselői fogadóórák lesznek: feb-
ruár 5. Hétfő 17.00-18.00 
Teleki Blanka Általános Iskola: Bíró Imre, Csepregi Gábor
Könyvtár: Blahó István, Sípos Attila

Anyakönyvi hírek

Születések: Bodnár Barbara
Berényi Vivien
Bocsi  Mercédes  Luca,  aki  az  ifj.  Bocsi

László család hatodik gyermeke
Tiszta szívből gratulálunk a boldog szülőknek, erőt egész-
séget, sok örömet kívánunk a gyermekek felneveléséhez.

Keresztelések 2006. decemberében
Árva István és Iván Kornélia gyermeke: István
Glonci Ferenc és Rostás Györgyi gyermekei: Bianka, Bar-
bara, Natasa és Lívia
Kolompár Sándor és Rostás Viktória gyermeke: Amanda

Egyházi és polgári házasságkötések:
Úri Attila és Újvári Éva, Nagy Zsolt és Kiss Henrietta, He-
gedűs József és Iszkra Margit

Hosszú, boldogságban eltöltött éveket kívánunk az ifjú pá-
roknak!

Halálozások:
Nyeste  Sándor,  Gál  József,  Helmeczy  Istvánné,  Bocsi
Józsefné,  Vékony  Ferenc,  Szabó  Imre,  Tóth  Istvánné,
Bocsi Imre, Molnár István, Oláh István, Bódi József, An-
tal András, Szőllősi Sándorné, Antal Béláné, Kolozsvári
Istvánné, Szabó Lászlóné, Mester László, Antal Gáspár

A Képviselő-testület őszinte részvétét fejezi ki az elhunytak
hozzátartozóinak.

Dr. Bartos Lászlóné
alpolgármester
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Végzősök gyűrűavatója a Remenyikben 
Azok a diákok, akik 2003-ban iratkoztak be a város kö-

zépiskolájába, az idén fognak búcsút inteni az alma mater-
nek  valamint  érettségi  vizsgát  tenni.  Ezen  meghatározó
események előtt  - az elmúlt év végén - december 22-én
került megrendezésre az évfolyamok gyűrűavató ünnepsé-
ge,  melyen a végzősök átveszik az ezt jelző szimbólumo-
kat: gyűrűt, gombot, szalagot. Az iskola történetében kez-
detben a gombot használták ennek jelképezésére, melyet a
– diákok kezdeményezésére – 90-es évek végén fölváltott
a  gyűrű,  s  ezt  egészítheti  ki  a  kabátokon  viselt  szalag.
Ahogyan a szimbólumok változtak,  úgy változott  az ün-
nepségek helyszíne, tartalma. A korábbi tornatermi humo-
ros  diákműsorok  átkerültek  a  város  Közösségi  Házába,
majd a tartalom is átalakult, - inkább báli jelleget öltött –
fő szerepet kapott a tánc, az ének az elektronikus élmény-
beszámoló. 

Az idei év végzős ünnepe rendhagyó volt, mert az iskola
érettségi előtt  álló diákjai  a  város sportcsarnokában ren-
dezték meg. Okot adott erre a két nagy létszámú végzős
osztály, (74 fő) és az évek során kibővült nézőközönség is.
Az iskolai  ünnep családivá is vált, egyre több szülő, ro-
kon, barát lett kíváncsi gyermekére, rokonára, ismerősére.
Az ünnepi estét hosszú hónapok szervezőmunkája előzte
meg, hogy a közönség egy gördülékeny, igényes, színvo-
nalas műsort láthasson, ami nem sikerült volna diák, tanár
és szülő együttes és egységes munkája nélkül. 

Az estét  a két végzős évfolyam köszöntő és köszönő
szavai nyitották meg, melyet a 12.a osztályos Rátkai Judit
éneke követett.  Ezek után a szakközépiskola digitális  él-
ménybeszámolója következett. A fotók bemutatták az el-
telt évek legemlékezetesebb pillanatait. A műsor központi
részét a két osztály táncbemutatói jelentették. Az „a” osz-
tály latin mixét a gimnáziumi évfolyam bécsi keringő for-
mációja követte, majd a szakközépiskolások modern tánca
fejezte be. Ezek után Bartók Krisztián dalát Lévai Andrea
énekelte,  majd a műsort  a gimnáziumi osztály zárta,  ké-
pekben bemutatva az elmúlt  évek sikereit,  kirándulásait,
versenyeit. A végzősök Máté Péter és a Piramis együttes
dalaival búcsúztak osztályfőnökeiktől. 

Az est további részében Fejes Erika és Antal Annamá-
ria – az osztályok vezetői – köszöntötték diákjaikat.  Be-
széltek arról, hogyan alakult ki jó közösség a négy év so-
rán, mi a szerepe a közösségnek az ember életében. Útra-
valóul arra figyelmeztették diákjaikat, hogy ügyeljenek ar-
ra mi az igazán fontos és kevésbé fontos az életben. 

Ezen néhány sor  talán nem adja  vissza hűen az este
hangulatát,  hiszen hiányoznak belőle  a ragyogó szemek,
arcok, az izgalom, a feszültség, a meghatottság, a várako-
zás, de képet ad egy jól sikerült, az iskola keretein túl mu-
tató városi ünnepségről. 

A Hétszínvirág Óvoda hagyományőrző
csoportja Betlehemes műsorral készült Karácsonyra, ahol
a kicsik és a nagyok egyaránt szerepeltek. Jónás Sándorné
és Stemlerné Nagy Mária csoportvezető óvónők tanították
be a gyerekeknek a dalokat, verseket, akik idén is nagy iz-
galommal készültek a szerpelésre.  Az előző évekhez ha-
sonlóan énekelt az Óvónők Kórusa is, majd közös ének-
léssel zárult az ünnepség.

Január 6. Vízkereszt – a Karácsony utolsó napja, egy-
ben a farsangi mulatságok kezdete is. A város két óvodá-
jában és bölcsődéjében február 16-án tartják majd a jel-
mezbált. Az elmúlt évekhez hasonlóan a gyerekek a cso-
portjukban  ünnepelnek,  jelmezben  töltik  a  délelőttöt.
Ebédre hagyományos farsangi ételt, fánkot kapnak majd.
A Pöttömke Óvodában hamarosan a szülők is elővehetik
táncos cipőjüket,  március  elejére  tervezi  az intézmény a
jótékonysági bált.  A következő számban bővebben írunk
erről!
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2006-os év szomorú vesztesége a kultúra barátok számára Hegedűs Erika halála. Sipos
Attila  a  Könyvtárbaráti  Társulás  nevében  búcsúzott  el  a  füzesabonyi  költőnőtől.  A  temetésen
elhangzott beszédből idézve emlékezünk most rá.
… 
Ránk hagytál valamit, valami kivételeset, mindannyiunkból valót, ami maradandó, és érték, -valami büszkeséget, - a közösségi
összetartozás szét nem választható kötelékét. Ahogy ezt te nevezted: furcsa örökség tárlatát. Ha rád gondolunk, eszünkbe jut a
történetek mottója:  Ha a föld az ember méltósága, patak az ereje.  És eszünkbe jut Baranyi Ferenc, József Attila díjas költő, aki
irodalmi vonatkozásban dicsérte a kötetet, mondván minden írás egy csepp, melyben megcsillan az egész tenger – .
Minden írásod imádság a lélek tisztaságáért,  a  tiszta  szó szentségével,  életrevalóságával.  Így kapjuk meg az  ősök üzenetét  a
szellem fényénél, tolmácsolásodban.
Minden évben ezután,  mikor az őszi  hulló falevelekkel halottainkat  siratjuk,  érted is gyújtunk gyertyát,  érted is imádkozunk.
Hiszem, hisszük:  Csincsa -parti  dőlő nyárfaként-  földbe helyezve megtalálod az örök nyugalmat nemrég elhunyt ikertestvéred,
Juliska társaságában.
Nyugodjatok békében az abonyi fekete földben, születés és halál hordozójában! Hátrahagyva nekünk élőknek a gyászt, a fájdalmat,
hitünket a feltámadásban és az eggyé válásban!”

Változások az agrár szakigazgatásban

Január  1-jén  megalakult  az  Országos  Mezőgazdasági
Szakigazgatási Hivatal (OMSZH). Ez a szervezet látja el a
növénytermesztési,  talajvédelmi,  állategészségügyi,
tenyésztési,  erdészeti,  vadászati,  halászati,
takarmányozási,  borászati  hatósági  feladatokat,  valamint
növényvédelmi  és  mezőgazdasági  igazgatási  szervként
működik. 
Füzesabonyban – mint a kistérség székhelyén- létrehozták
az  OMSZH  területi  központját,  amelyben  újból  helyet
kapott a Falugazdász körzetközpont. Az iroda címe: Zrínyi
út 32, telefonszáma: 542-268, 542-269. Vezetője Szalárdy
László.  A  falugazdász  Szabóné  Méhi  Szilvia,
telefonszáma: 70-621-6821. Fogadóórái: hétfő:7.30-12.00,
csütörtök: 7.30-16.00, péntek: 7.30-13.30.

Aktualitások:
A földalapú támogatások kifizetése megkezdődött,  a  kifizetési
határidő június 30. 
EU-s rész (SAPS) 24.420 Ft/ha (minden növénykultúrára)
Nemzeti rész (TOP-UP) 12.405 Ft/ha (GOF növénykultúrákra)
88/2006  (XII.28.)FVM.  Rendelet2006.  évi  LXXX.  Törvény
rendelkezik  a  Nemzeti  Aszálykár  enyhítési  Rendszerről,
amelybe  belépni  2007.  01.  29-ig  lehet  a  MVH  által
rendszeresített formanyomtatványon. 
Ez évtől elemi kárenyhítésre csak a rendszerbe belépett termelők
számíthatnak.  A  biztosítás  megköthető  elemi  károkra:  aszály,
belvíz, fagykár (a termelő által használt összes földterületre meg
kell  kötni).  A biztosítás  összege szántóföld esetében 1000  Ft/
ha/év, ültetvénynél 3000 Ft /ha/év.
2007.  január  1-jétől  az  őstermelők  biztosítottként  (ha  más
jogcímen  nem biztosított)  járulék  fizetésére  kötelezetté  válik.
Érdeklődjön  az  APEH-nél  vagy  a  Falugazdász  Körzet
Központban!
Őstermelői igazolványok érvényesítése 2007. március 20. 

Az Általános Iskolák
Igazgatóságának hírei
Mindkét  általános  iskolában  a  januári  hónap  fontos
feladata  a  féléves  munka  lezárása,  értékelése.  A  8.
osztályosok  tanulók  és  szüleik  -  az  osztályfőnök
segítségével-  az  eredmények  tükrében  igyekeznek
kiválasztani  a  számukra  legszimpatikusabb  középfokú
iskolát.  A  felvételizőknek  sok  sikert  kívánunk
elképzeléseik megvalósításához!
A 2006/2007-es tanévnek ebben a szakaszában zajlanak a
megmérettetések az általános iskolák tanulói között. Több
verseny  iskolai  fordulói  már  lezajlottak,  és  a  területi
fordulók  következnek.  Néhány esetben  már a  versenyek
záró eredményéről is tudunk információt adni.
A Diákolimpia játékos sportverseny megyei döntőjén
Egerben a Széchenyi és a Teleki Blanka Általános Iskola
tanítványai IV. helyezést értek el. Felkészítőjük: Krizsán
Tiborné volt.

Eredmények a Széchenyiből:
A december 15-én Egerfarmoson megrendezett
szavalóversenyen az alsó tagozatból 6 fő vett részt.

Baksa Dorina III., Hidvégi László IV. helyezést ért el az
alsó tagozatosok között, míg Hosztafi Amanda II. lett a
felső tagozatosok versenyében. 
Január 8-án tartottuk a Kazinczy-verseny iskolai
fordulóját két korcsoportban 15  tanuló részvételével.
5-6.-osok közül:
I .Pázmándi Dalma 6.a
II. Barta Andrea 5.b
III. Láng Lilla 6.a
7- 8.-osok közül:

 Hosztafi Amanda 8.a
 Magyar Vivien 8.b
 Kovács Szabolcs 7.c

Az első két helyezett részt vesz február 14-én a körzeti
versenyen Egerben.
Iskolánkból  humán  szaktárgyi  versenyre  több  tanuló
jelentkezett.
A  Simonyi  Zsigmond  helyesírási  verseny  városi-területi
fordulóján  5.,  a  Szilágyi  Erzsébet  Gimnázium
tehetségkutató  versenyén  magyar  nyelv  és  irodalom
tantárgyból 9. helyezést ért el Zágonyi Csilla 8.b osztályos
tanuló
A  történelem  tanulmányi  verseny  megyei  fordulójában,
amit  február  13-án  rendeznek,  Zágonyi  Csilla,  Gál
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Bernadett 8.b és Czékus Lilla 8. a osztályosok képviselik
iskolánkat.
A Kazinczy-verseny területi fordulójára Kovács Dóra 8.b
Tóth  Kinga  7.b,  Tarnóczi  Gréta  6.a,  Szabó  Ákos  6.b
osztályos tanulók jutottak be.

Eredmények a Telekiből:
Tanulóink  eredményesen  szerepeltek  a  különböző
informatikai és sportversenyeken.
A Varga Tamás Matematika Verseny iskolai fordulójából
a megyei döntőbe jutottak:
Gál Bernadett 8.b, Tóth Kinga 7.b osztályos tanulók.
Eredményesen szerepeltek még Zágonyi Csilla 8.b, Rátkai
Szabolcs  7.b  és  Vojtekovszki  Zsolt  7.a  osztályos
tanulók.A 8. osztályos tanulóink közül többen vettek részt,
és szerepeltek szépen a több fordulóból álló középiskolai
levelezős  matematika  versenyeken,  melyek
eredményeképpen a következő tanulókat  próbafelvételire
is behívták.

Czékus Lilla 8.a (Gárdonyi Géza Gimnázium),
Gál Bernadett 8.b (Neumann János Gimnázium),
Pócs  Éva  8.b  (Andrássy  György  Közgazdasági
Szakközépiskola),
Somogyi  Dávid  8.b  (Szent  Lőrinc  Vendéglátóipari
Szakközépiskola)

Az  Informatikai,  Közgazdasági,  Nyomdaipari
Szakközépiskola  és  Szakiskola  által  meghirdetett
számítástechnikai  verseny  döntőjébe  jutott  és
eredményesen szerepelt Vojtekovszki Zsolt 7. a osztályos
tanuló.A sport területén, a 3. és 4. korcsoportos fiúk, és a
4.  korcsoportos  lányok  kézilabdában  értek  el  szép
sikereket. A fiúk a körzeti döntőben 1. helyezést, a megyei
döntőben 1-2. helyezést szereztek. Minden korosztályban
bejutottak  a  diák  olimpia  és  az  Adidas  kézilabda  kupa
döntőjébe.

Gratulálunk a szép eredményekhez a tanulóknak és a
felkészítő tanároknak! 

      - Tóthné Veres Noémi -

A tanácsnok szemével

Milliárdos  beruházás
Füzesabonyban
Újsághír:  A  világ  egyik  vezető  gép-
járműalkatrészeket  gyártó  vállalata
New  Yorkban  bejelentette:  igazgató
tanácsa  egy  12  millió  dollár  értékű
újabb  magyar  "zöldmezős  beruhá-
zást" hagyott jóvá Füzesabonyban.

Takarékosságot  és  dinamizmust  hir-
detett  programjában  az  igen  nagy
többséggel  bizalmat  kapott  Polgári
koalíció.  A  FIDESZ  vezette  Polgári
Szövetség,  szemléletváltást,  értékel-
vűséget ígért. 

Az  elmúlt  két  választási  ciklust  Fü-
zesabonyban  a  folyamatos  tétlenség
jellemezte.  Az  autópálya  által  re-
mélt  beruházói  roham elmaradt,  a
politikai  tőke,  a  kormánnyal  való
kapcsolat a városnak nem jövedel-
mezett.   

Az új Testület azonnal munkához lá-
tott. A pénzfaló „uszoda” ügyet lezár-
ta, átszervezte és dinamizálta a Hiva-
talt És nekikezdett a legfontosabbnak:
beruházás  ösztönzés,  munkahelyte-
remtés. Hogy legyen elég munkahely,
jól  fizető  álláshely a város  polgárai-
nak. 

Azonnal  tárgyalások  kezdődtek,
eredményes  tárgyalások,  aminek
következtében  2,3  millárd  Ft-os
beruházás  indul  Füzesabonyban.
Ez  mintegy  400  új  munkahelyet
teremt  2 éven belül.

A munkahelyteremtés mellett emel-
kednek a helyi adó bevételek,  gya-
rapodik a város. Egy ilyen nagybe-
ruházás  további  befektetőket  vonz,
további  munkahelyek  teremtődnek
az  itt  lakóknak,  további  bevétel  a
városnak.  És  bebizonyosodik,  amit
a Testületben helyet foglaló jobbol-
dali  képviselők  már  sokat  és  sok-
szor elmondtak: Odajön a beruhá-
zó, ahol komoly szándékot tapasz-
tal. Ahol a tárgyalások nem arról
szólnak,  hogy  hogyan  nem  lehet
valamit  megcsinálni,  hanem  ar-
ról,  hogyan lehet.  Hogy egy Pol-
gármesternek  az  (is)  a  dolga,
hogy  befektetőket  „csábítson”  a
Városba.  

És  bebizonyosodott  az  is,  hogy jó
cél  mellé  a  Kormány  is  odaáll  és
anyagilag is támogatja a megvalósí-
tást,  még ha  „FIDESZ-es”  az  Ön-
kormányzat , akkor is. 

A Polgármesterasszony vezetésével
a  Testület  lehetőséget  biztosított  a
beruházó MODINE amerikai multi-
nacionális cégnek a befektetésre.  A
Testület olyan környezetet terem-
tett,  amely a beruházó MODINE

számára  vonzóvá  tette  Füzes-
abonyt.  A komoly szándékot látva a
Kormány  is  támogatást  nyújt,  így
lehetőség nyílik a beruházás megkez-
désére mindannyiunk hasznára. 

A beruházás elindulása komoly nye-
reség  a  Városnak,  és  igazolja  az  új
Testület szándékainak komolyságát. 

Mindeddig a szocialista vezetés, (bár
ott voltak az Országgyűlésben, a me-
gyei Közgyűlésben, teljes többségben
voltak  az  Önkormányzatban),  mégis
tehetetlen volt.  Az új polgári Önkor-
mányzat alig 3 hónap alatt eredményt
ért el.

Kérdés:  Ha a Kormány  is  jobbol-
dali lenne és a körzet országgyűlési
képviselője is, micsoda lobbyerő le-
hetne ez a Városnak ?

Még nehéz lesz a 2007-es év, hiszen a
megszorítások az Önkormányzat szá-
mára  is  sok-sok  millióval  kevesebb
állami finanszírozást biztosítanak. De
bízhatunk a  jövőben,  abban,  hogy
az  idetelepülő  beruházások  miatti
magasabb  önkormányzati  bevéte-
lek, az Eu biztosította pályázati esz-
közök  lehetőséget  biztosítanak  je-
lentős  közösségi  ,  városi  fejleszté-
sekre is. Az új munkahelyek bizto-
sította  keresetek  pedig  növelik  a
családok jólétét.

                           - Kotán György-
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Tisztelt Ismeretlen
Füzesabonyi Polgár!

(válasz a Füzesabonyi Krónika c. kiadványban megjelent
„olvasói levélre”)

Akárcsak Ön én is szomorúan vettem tudomásul,  hogy
2007-ben  Füzesabonyban  nem  kezdődhet  el  az  uszoda
építése. Kettőnk között-az uszoda kérdésében-talán csak az a
különbség,  hogy  amíg  Ön  érzelmileg,  esetleg  homályos  -
általam ismeretlen  -szóbeszéd  alapján  fájlalja  az  építkezés
elhalasztását  az  Összefogás  Füzesabonyért  Egyesület
kiadványában,  addig  én  konkrét  ismeretek,  adatok
birtokában,  de  nem igazán  jó  kedvemben,  döntöttem-mint
önkormányzati  képviselő-az  uszoda  építésének
elhalasztásáról. 

Igazán  örültem  volna,  ha  nem  rébuszokban  beszél,
hanem világosan megírja azt, amit idézem:  „már mindenki
beszéli,  hogy  miért  nem  akarja  a  jelenlegi  testület  az
uszodát”. 

Ha leírja, talán a Testület is , én is megtudom a NAGY
TITKOT ! 

Én azért bizalmasan, csak Önnek elárulom , hogy ennek
egyetlen akadálya a PÉNZ hiánya. Még akkor is, ha Ön ezt
másképp tudja, vagy éppen másképp hallotta, mint például a
leépítésekkel  kapcsolatban  felmerülő  végkielégítések
esetében is.Nos ezeket a pénzeket az állam fizeti, miután a
köztisztviselők létszámának csökkentése állami tendencia, de
erről az „ügyről” majd legközelebb írok Önnek.

Most  maradjunk  az  uszoda  témája  mellett,  jóllehet
október óta szinte minden lehetséges sajtóban megjelent már
erről  valami.  Pl.  „Uszodaépítés:  aggályok  és  vizsgálat”,
„Félmilliárdot  utasítottak  el  a  képviselők”,  „Elpárolgott  a
füzesabonyi uszoda”, „Petíció a vitás uszodáért” címekkel és
akkor  még  nem  említettem  a  vadonatúj-nem  tudom
egyáltalán engedélyezett-e és vajon kik által finanszírozott-
Füzesabonyi  Krónikát,   amelynek  szerkesztői  minden
bizonnyal  azon  mesterkednek,  hogy miképp  álcázhatnák  a
krumplilevesben  a  krumplit,  vagyis  hogyan  tudnák  úgy
népszerűsíteni megbízójukat , hogy eközben politikáról szó
se essen. Ennek ez az egyik formája, hogy gebinbe adják a
melót  és  nem  ők,  a  párt  kelti  a  hangulatot  ,hanem  egy
szerencsétlen,  magát  „függetlennek”  kikiáltó  szervezet,
miközben hallgat a mély.  Szóval ez a kiadvány, leszámítva a
karácsonyi  recepteket,  –  ahová  egyébként  Ön  is  írta  az
olvasói levelét – szinte teljes egészében csak az uszodával
foglalkozott.  Ha  már  Ön  ennyire  jól  informált,  hogy  egy
olyan  kiadványban  írt,  ami  még  soha  nem  jelent  meg  és
senki  által  nem  volt  eddig  ismert  –  kivéve  Önt  -,  akkor
vehette  volna  a  fáradságot,  hogy  uszoda  ügyben  is
tájékozódjon.  

Önnek teljesen igaza van, a testület van a városért, annak
lakosságáért s  nem pedig fordítva.  Éppen ezért  döntöttünk
2006.  októberében  úgy,  hogy  az  uszoda  felépítését  egy
későbbi időpontra halasztjuk. Tehát mi is akarunk uszodát,
igaz,  egy  kicsit  másfajtát,  a  kor  követelményeinek
megfelelőbb multifunkcionális formájút. És, hogy miért nem
most? Mint már fentebb is említettem, a pénz miatt. Azért,
mert nem volt és most sincs az önkormányzatnak megfelelő

önrésze,  nem  állunk  úgy  anyagilag,  gazdaságilag  –
köszönhetően az előző önkormányzatnak -, hogy még több
hitelt  vegyünk  föl.  A  mostani,  közel  100  milliós
hitelállományt  –  amit  örököltünk  –  is  nyögni  fogjuk  jó
néhány évig. 

Eladni,  értékesíteni  ingatlant,  nem igazán tudunk,  vagy
azért mert nincs rá kereslet, vagy mert csak áron alul kellene.
S ha netán valamit így adnánk el, akkor meg azt fognák ránk,
hogy elherdáltuk a vagyont. 

Akkor  még  nem  említettem,  hogy  az  Ön  által  is
valószínűleg  ismert  „Gyurcsány  csomag”  következtében
Füzesabony  Önkormányzata  közel  150  millióval  fog
kevesebbel  gazdálkodni  2007-ben,  mint  korábban.  Az
uszoda működtetése, fenntartása az önerőn kívül – ami kb.
100 millió lenne – még évi szerény számítások mellett is kb.
80 millió forintjába kerülne az önkormányzatnak.

Ezek után azt mondani, hogy milyen alapon mertünk mi
úgy dönteni, ahogyan tettük, enyhén szólva sértő. Éppen az
Ön és a többi füzesabonyi polgár érdekében határoztunk így,
többek  között  azért,  hogy  Füzesabony  Önkormányzata  és
Intézményei működőképesek maradjanak 2007-ben is. Lehet,
hogy  Önnek  és  még  sokaknak  Füzesabonyban  nem  az
önkormányzat  adja  a munkát,  de  azért  lássa már be,  hogy
egy csődhelyzetbe kerülő településre – hiába van uszodája –
hosszú éveken keresztül semmi jó nem vár. 

Persze,  ha  nem  hisz  nekünk,  mostani  képviselőknek,
hogy  felelősen  döntöttünk  uszoda  és  hivatali  ügyekben,
akkor  legalább  higgyen a  korábbi  polgármesternek Gulyás
Lászlónak,  aki  a  Heves  Megyei  Hírlap  2005.  február  05-i
számában a következőképpen nyilatkozott a költségvetésről:
„……az  évek  óta  meglévő  költségvetési  hiány  csökkentése
érdekében a testület 18 pontból álló csomagot fogadott el.
Ennek része az iskolák,  óvodák és bölcsödék összevonása.
Ha  a  város  gazdaságilag  működésképtelenné  válik,  a
kirendelt  csődbiztos  aligha  bánna  kesztyűs  kézzel  az
önkormányzati intézményekben dolgozókkal …..”

Hát nem tudom, hogy ehhez mit lehet még hozzá tenni?!
Azt  minden esetre  igen,  hogy a  költségvetési  hiányt azóta
sem  sikerült  csökkenteniük,  többek  között  a  pénzügyi
bizottság volt  elnökségének is köszönhetően.  Tőlünk meg
most elvárják, hogy növeljük a hiányt, meg, hogy juttassuk
csődbe  az  önkormányzatot  egy  öngyilkos  beruházás
véghezvitele kapcsán!

2005-ben évi 10 millió forint megtakarításért iskolákat,
óvodákat  vontak  össze,  most  meg  évi  80  millió  Ft
többletkiadás  kevesebb  állami  finanszírozás,  csökkenő
költségvetési pénzek mellett nem számítana?!

Hol van itt a dialektika, a logika? Most hazudnak, vagy
akkor hazudtak az urak? 

Az  „ilyen  horderejű”  döntések  meghozatala  Tisztelt
„Füzesabonyi Polgár” a mi dolgunk és felelősségünk, mert
októberben  a  város  lakosságának  döntő  része  minket
választott  meg  erre  a  feladatra,  és  határozottan  mondott
nemet az eddigi vezetésre.

Higgye el nem  egyszerű, de a város érdekében felelős
döntés volt az uszoda elutasítása. Persze  könnyű felelőtlenül
indulatokat  kelteni,  érzelmeket  felkorbácsolni,  hiszen  „a
kibicnek semmi sem drága”. És tudjuk mi, hogy egyeseknek
„savanyú a szőlő” ….. !    

Farkas  István 
          képviselő



I. évfolyam 1. szám,  2007. január                                                                                                                                                      9

  Egyházi Hírek             
     Katolikus hírek

Miserend :falu 2006–ban történt
Hétfő 17 óra keresztelés 52 fö
Szerda 17 óra Házasság 12 pár
Csütörtök ½ 8 óra Temetés 62 fő
Péntek ½ 8 óra
Szombat ½ 8 óra    Februári egyházi ünnepek :
Szombat 17 óra
Vasárnap 11 óra Gyertyaszentelő február 2
Telep Balázsolás február 3
Kedd 8 óra
Csütörtök 17 óra Hamvazószerda,

a nagyböjt kezdete     február 21
Vasárnap  8 óra

  

Az december a katolikus egyház egyik legszebb, legfontosabb időszaka. 
Ezúton  szeretnénk  köszönetet  mondani  mindazoknak  akik  a  Karácsony  méltó  megünnepléshez  hozzájárultak
adományaikkal,  munkájukkal.  Külön  köszönet  a  fenyőfákért,  a  fenyőfa  állításáért,  díszítéséért,  a  Kiss  család  és  a
Zeneiskola koncertjeiért.

Református istentisztelet minden vasárnap
délelőtt 11 órakor
Ökumenikus imahét január 21-től.
65. zsoltár
1. Egy az Úr, egy a hit,  egy az út,  egy  a cél,  Együtt  felcsap a láng,
egyedül elalél. Akkor győztes a harc, ha egy ütemre lépünk, Eggyé tenni
az Úr Szentlelkét adja nékünk.
2.  Testvérszív-dobogás  milyen  nagy  kegyelem!  Testvérláng-lobogás
győz sötét éjjelen. Hogyha jő a baj, veszély, csak együtt leljen minket,
Kéz a kézbe kezünk, s Krisztusnál szíveinket!
3.  Testvérszívek  közé  ami  gátat  emel,  Ami  ék,  akadály,  törjük  szét,
vessük el, Hogy az áldásfolyam zuhogó, gazdag árja ha felénk útra kel,
ne leljen akadályra!
4.  Legyünk  hát  egyek,  ó  egyek  Jézusba’  mind,  Egyek  munkamezőn,
egyek harcra ha int!
Együtt szálljon imánk fel az Isten szívéig, Akkor kis csapatunk ég erői
kísérik.
5. Egy a cél odafent,  egy az Úr, aki hív, egy a mentő kereszt,  legyen

mind egy a szív! Együtt vívjuk meg itt ama szent, nemes harcot, Együtt lássuk meg fent majd az isteni arcot!

A rovattal kapcsolatos észrevételeiket, ötleteiket kérem jelezzék a gtzumi@t-online.hu címen vagy a 342-706-os
telefonszámon. Szeretném ezen kívül felhívni figyelmüket arra, hogy bárki írhat az újságba, írásaikat a fenti címen kívül
az Egri út 6 címre várom.

-Gál Tibor-

Közlemény: 

Jótékonysági bál a Nyugdíjas Polgári Egyesület
szervezésében

Az  Egyesület  számos  civil  szerveződéssel
közösen jótékonysági bált szervez 2006. február
10.-én  17  órakor  a  Művelődési  ház

nagytermében.
A bál fővédnöke: Laminé Antal Éva

polgármester
Jegyek: 2500 Ft , támogatói jegy: 1000 Ft. 

A jegyek igényelhetők: Buktáné Penderik Edit
20/533-25-55
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Bertalan Ferenc a Hétvezér Csárda séfje. A
vendéglő nagyon sok füzesabonyi kedvenc
helye. Ferenc Tiszafüreden lakik, és négy
éve főz a vendéglőben.  Szeret itt dolgozni,
mert a tulajdonosnak fontos a minőség és a
színvonalas, változatos étlap összeállítás is,
ami mindig új  kihívás elé  állítja.  Farsang

közeledtével,  az  alábbi  menüt  ajánlja  elkészítésre  a  kedves
olvasóknak.

Húsleves daragaluskával és brokkolival
Hozzávalók: 40 dkg sertéscomb, 2 sárgarépa, 1 gyökér, 1 kisebb
karalábé, 1 paprika, 1 paradicsom, petrezselyemzöld, 1 fej
hagyma, 2 gerezd fokhagyma, szerecsendió, sáfrány, egész bors,
só, 10 dkg brokkoli.
A daragaluskához: 4 dkg búzadara, 1 tojás, 2 ek margarin, só.
A húst 2 darabra vágjuk és felöntjük 2 liter hidegvízzel. A levest
lassan forraljuk, közben a habját folyamatosan eltávolítjuk.
Amikor felforrt tartaléklángra tesszük, hozzáadjuk a
zöldségeket. Ízesítjük sóval, borssal, sáfránnyal, és
szerecsendióval, majd lassú forralással készre főzzük. A leszűrt
levesbe a brokkolit megfőzzük. A főtt zöldségeket feldaraboljuk,
és a húst felszeleteljük tálalás előtt. Közben elkészítjük a

daragaluskát. Tálaláskor a brokkolit, a zöldségeket és a húst a
tányérba helyezzük, a forró levest rá mérjük. Vágott
petrezselyemzöldel díszítjük.

Vasi pecsenye

Hozzávalók: 8 szelet sertéscomb, 2 dl tej, 2-3 gerezd
fokhagyma, 2 ek liszt, só, bors, pirospaprika, olaj v zsír a
sütéshez. 
A comb szeletet kiverjük, besózzuk és a fokhagymával, borssal
ízesített tejbe tesszük. Pár órára a hűtőbe rakjuk. Sütéskor a
hússzeleteket lecsepegtetjük, és pirospaprikás lisztben
megforgatjuk, majd bő zsiradékban kisütjük.
Főtt burgonyával vagy párolt rizzsel kínáljuk. 

Farsangi szelet
Hozzávalók: 30 dkg liszt, 25 dkg vaj, 1 tojás, 1 cs sütőpor, 30
dkg cukor, 25 dkg mandula, 1 citrom, őrölt fahéj, vaníliás cukor.
Elkészítése: A vajat a lisztes sütőporral, a tojással és 5 dkg
cukorral jól eldolgozzuk. A tésztát háromszor nyújtjuk, amelyet
végül két részre osztjuk. Az egyik részt kinyújtva a tepsibe
tesszük és a következő töltelékkel, kenjük meg.
Töltelék: 25 dkg cukorból sűrű szirupot főzünk, majd
hozzáadjuk a darált mandulát, mazsolát, 1 citrom reszelt héját és
egy kevés őrölt fahéjat. 
A tészta másik felével befedjük, tojással megkenjük és villával
meg szurkáljuk. 200 C fokos sütőben készre sütjük. Szeletelés
előtt megszórjuk vaníliás cukorral. 

Jó étvágyat

                 -Perge Lászlóné-

Városunk sportjának helyzete napjainkban 
Városunkban  jelenleg  legnagyobb
egyesületként a Füzesabonyi SC működik.
Négy szakosztály, a futball, a férfi és női
kézilabda,  valamint  a  sakkozók  alkotják.
Mindenki  által  ismert,  hogy  az  utóbbi
években  a  labdarúgás néhány  sportot
szerető megszállott munkája nyomán újra
a megyei I. osztály élmezőnyéhez tartozik.

A  férfi  és  a  női  kézilabda évtizedek
óta  sok örömöt  szerez  a  szurkolóknak,  a
férfiak többnyire az NB II-ben, a női csa-
pat jelenleg is az NB I/B középmezőnyé-
ben van.  Sakkozóink az elmúlt évben az
OB I/B-be jutottak, és ott nagyon jó ered-
ményeket  érnek  el.  Jelenleg  is  az  élme-
zőnyben tanyáznak. 

Az FSC-n kívül a városban egyéb sport
csoportok is működnek, mint pl. a küzdő-
sportok,  ahol  a  gyermek  kategóriától  a
felnőttekig bezárólag országos bajnokság-
ban szerepelve kiváló eredményeket érnek
el.Ismét megújult a Füzes Táncklub, talán
még sokan emlékeznek jó néhány verseny-
táncosunkra, mint pl. Czibolya Csaba, Ve-
res Gergő, Nagy Alexandra, és még sorol-
hatnánk.  Úgy tűnik  az  új  elnökség  nagy
lelkesedésével és  Dr. Török József  kiváló
szakmai  munkájával  ismét  komoly  ered-
ményekre  lesznek képesek.A  darts  szak-
osztály is bontogatja szárnyait, egyre töb-
ben látogatják az edzéseket, és már orszá-
gos szintű eredményeik is vannak.

Működik városunkban egy  lövészklub

Szabó János úr vezetésével, melyben sok
vadászatot, és lövészetet kedvelő külön-
böző  korosztályú  férfiak  és  nők  töltik
hasznosan szabadidejüket. Közülük Sza-
bó Krisztina koronglövésben már orszá-
gos bajnoki címig jutott.

A kispályás labdarúgásban rendsze-
res bajnokság folyik 10-12 csapattal,  és
hétvégeken nem csak a labdát kergetők-
kel, hanem a szurkolókkal is megtelik a
sportcsarnok.

A  felsoroltakon  kívül  bizonyára  na-
gyon sokan művelnek még saját  maguk
szórakozására és egészségük megőrzésé-
re  különböző  sportokat,  mint  pl.  futás,
úszás, síelés, stb.

Jól  látható  tehát,  hogy  városunkban
nem csak a verseny, hanem a tömegsport
szintjén  is  sok-sok  ember  jogos  igénye,
hogy választása szerint lehetősége legyen
a  sportolásra.  Az  FSC  szakosztályaiban
mintegy 200  fiatal  sportol,   jó  eredmé-
nyekkel öregbítik városunk hírnevét.  Ki-
váló  edzők   irányítása  mellett  rengeteg
olyan  tulajdonságot szereznek a sport ré-
vén,  amelyet későbbi személyiségük for-
málása  érdekében  az  életben  nagyon jól
tudnak  hasznosítani.  Az  egészségmegőr-
zés szempontját nem is említve. Ugyanez
elmondható az FSC-n kívüli sport csopor-
tosulások, a diák- és tömegsport területén
is.

Füzesabony város  nemrég alakult  új
összetételű önkormányzata szeretné biz-

tosítani a város valamennyi polgárát , köz-
tük a sportolókat, arról, hogy a jövőben is
támogatni kívánja a sportot,  nem csak az
FSC-t, ha nem a többieket is. Feltett szán-
dékunk,  hogy  ha  lehetőségeink  engedik,
többet áldozzunk a sportra, mint elődeink.
A gazdasági lehetőségek beszűkülése miatt
nagyobb  szerepet  kell  hogy  kapjon  az
egyéni és közösségi kezdeményezés és  a
saját anyagi tehervállalás, amit kiegészít az
önkormányzati támogatás.  Bízunk benne,
hogy az önkormányzat mellett a város vál-
lalkozásai is felismerik a sport  marketing
jelentőségét és anyagilag is hozzájárulnak
a sportélet fejlődéséhez. 

Addig is reméljük hogy a lelátókon mi-
nél  hangosabban   zúg:   „Hajrá  Füzes-
abony! „

-Atkári Lajos-
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